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§ 71 Lokalbehovsanalys för arbetsmarknads- och 
socialnämndens verksamhetsområden till 
anläggnings- och lokalförsörjningsplan 2023-2035 

Social- och arbetsmarknadsnämnden sammanträde den 9 augusti 2022 
 
Moderaterna och Centerpartiet yrkade på bordläggning av ärendet och när inte en 
majoritet biföll vårt yrkande så redogör vi för anledningen till vårt yrkande i detta 
gemensamma särskilda yttrande.  

Att kommunens styrprocess helt är ur led efter styrets ambitiösa projekt att 
tillsammans försöka styra vår kommun är tydligt för alla, dock kan det klena 
resultatet inte ursäktas av oförmåga och brist på erfarenhet  

Lokalbehovsanalysen brukar tas av nämnd i april för att sedan i juni som en del av 
hela kommunens behov ligga som en av flera delar i kommunens viktigaste 
dokument kommunplanen. 

I år 2022 tas ärendet upp till behandling i slutet av augusti vilket är två månader 
efter det att budget och kommunplan borde varit beslutade och ett halvår senare än 
vad som brukats under det tidigare väl fungerande styret under mandatperiod efter 
mandatperiod. 

Förutsättningarna för det kommande kommunplanebeslutet är inte känt av oss vilket 
gör det svårt för oss att ta ställning till förvaltningens förslag och det är denna 
osäkerhet som gör att vi ville skjuta på beslutet till nästkommande nämnd 

Då ingen av närvarande beslutsfattare kan ha den samlade bilden av kommunens 
ekonomi yrkade vi därför på att bordlägga ärendet. 

Vi önskar vara extremt tydliga att den röra vi nu ser inte är orsakad av vår eminenta 
tjänstemannakår utan resultatet av ett klent politiskt styre. 
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